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Fraga till barn- och grundskolenamndens ordforande Petter Norrthon -om

besparingar inom den centrala elevhalsan

 

Vi har förstått att det finns framskridna planer om att minska ner flera tjänster inom Täby kommuns centrala

elevhälsa. Det handlar i första hand om psykologer men även om en kuratorstjänst, som ej avses tillsättas.

Det har nog inte undgått någon att höra att den psykiska ohälsan bland ungdomar är ett stort och ökande

problem. Vi socialdemokrater anser därför att det behövs mer resurser inom elevhälsan och inte mindre, för

att eleverna snabbt ska kunna få råd och stöd.

Alliansen skriver i sin verksamhetsplan för 2024 på sid 80 ”Elevers hälsa och trygghet är en förutsättning för

lärande. Hälsofrämjande skolutveckling är därför prioriterat.” Vidare framhålls, på samma sida, att större

kunskap kring psykisk ohälsa är en viktig del inom arbetet med elevhälsa och särskilt stöd. Det förefaller

därför oförklarligt att det pågår besparingsplaner inom den centrala elevhälsan.

Med anledning av ovanstående blir mina fråga:

- -Kommer det under 2024 att ske indragningar av tjänster inom den centrala elevhälsan?
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